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«Қостанай қызмет көрсету саласының колледжі» КМҚК 

 

2021 жыл 25 наурыз.                                                                             15.00 онлайн режимі 

 

Қатысқандар: 

Оспанов К. Б. – Қамқоршылық кеңесінің төрағасы 

Ибраева Д. С. – кеңес мүшесі 

Кривоносова С. В. - кеңес мүшесі 

Кудайкулова Г. Ж. - кеңес мүшесі 

Жайлуабаев Д. Д. - кеңес мүшесі 

Попкова И. А. - Қамқоршылық кеңесінің хатшысы. 

 

Шақырылғандар: 

Жанарстанова Д. Б. - колледж директоры 

 

КҮН ТӘРТІБІ: 

1. 2021-2023 жылдарға Қамқоршылық кеңесінің төрағасын сайлау туралы. 

2. 2020-2021 оқу жылының 1 семестріндегі педагогикалық ұжымның жұмысын 

талдау. 

3. 2021-2022 оқу жылына қабылдау жоспарын келісу. 

4. Әртүрлі. 

 

Бірінші сұрақ бойынша ТЫНДАЛДЫ: 

Оспанов К. Б. – Қамқоршылық кеңесінің төрағасы 

 Қамқоршылық кеңес туралы Ережеге сәйкес, ол оқу орнындағы оқу процесін 

басқару үшін маңызды алқалы орган болып табылады. Біз проблемаларды шешу және 

мамандар даярлау үшін ең жақсы жағдайлар жасау үшін бірлесіп жұмыс істейміз. Есепті 

кезеңде 3 жоспарлы кездесу өтті. Бүгін біз Қамқоршылық кеңес төрағасының 

кандидатурасын алдағы екі жылға айқындауымыз керек. 

 

СӨЗ СӨЙЛЕГЕНДЕР: 

Кудайкулова Г. Ж. - кеңес мүшесі 

 Біз Қайрат Бақытжановичпен бірнеше жылдан бері бірге жұмыс істеп келеміз, ол 

төраға ретінде жұмысты жақсы атқарып жатыр деп санаймын, оның бастамасы бойынша 

колледж зертханасы жабдықталды, атаулы шәкіртақы бөлінді. Жұмыспен қамтылғанына 

қарамастан, ол әрқашан колледждің істеріне қызығушылық танытып, оған көмектеседі. Ол 

Қамқоршылық кеңесінің төрағасы ретінде лайықты үміткер деп санаймын. 

 

Ибраева Д. С. – кеңес мүшесі 

 Мен Гүльвира Жазитовнаның ұсынысымен келісемін, Қамқоршылық кеңестің 

төрағасы өз міндеттерін жақсы атқарады деп ойлаймын. 

 

Жайлуабаев Д. Д. - кеңес мүшесі 

 Мен Қамқоршылық кеңестің құрамына жақында кірдім, бірақ менің ойымша, 

қазіргі уақытта лайықты кандидатура жоқ. 

 

ШЕШІМ: 

 Қамқоршылық кеңесінің төрағасы болып Қ. Б. Оспанов сайлансын. 

 «Қарсылық жоқ» - бірауыздан 

 



Екінші сұрақ бойынша  ТЫНДАЛДЫ: 

Попкова И. А. - Қамқоршылық кеңесінің хатшысы. 

 Қостанай облысы әкімдігі білім басқармасының «Қостанай қызмет көрсету 

саласының колледжі» КМҚК стратегиялық мақсаты еңбек нарығының ағымдағы және 

перспективалық қажеттіліктеріне сәйкес келетін тамақ өнімдерін ұйымдастыру және 

өндіру саласы кәсіпорындары үшін жоғары білікті кадрлар даярлау бойынша колледждің 

инновациялық білім беру ұйымы ретінде қалыптасуы болып табылады. Бүгінгі таңда 

колледжде 585 оқушы жұмысшы мамандықтары бойынша білім алуда. 

 2020-2021 оқу жылында колледж 5 мамандық, 10 біліктілік бойынша даярлықты 

жүзеге асырады.  
 2020-2021 оқу жылының бірінші жартыжылдығының қорытындысы бойынша үш 

курс арасындағы үлгерім пайызы келесідей: 

 1 курс – 99% 

 2 курс – 99% 

 3 курс – 99,5 % 

 2020-2021 оқу жылының бірінші жартыжылдығының қорытындысы бойынша үш 

курс арасындағы сапа пайызы келесідей: 

 1 курс – 70% 

 2 курс – 86,2% 

 3 курс – 85,5% 

 2020-2021 оқу жылының бірінші жартыжылдығының қорытындысы бойынша үш 

курстың орташа балы: 

       1 курс – 4,0 

 2 курс – 4,2 

 3 курс – 4,2. 

 Екінші курс білім алушыларының нәтижелеріне салыстырмалы талдау жасай 

отырып, біз 2019-2020 оқу жылында білім алушылардың үлгерім пайызы 98,4% - ды 

құрады деген қорытынды жасаймыз. 

Бірақ бұл ретте білім сапасының пайызы төмендегені байқалады, егер 2019-2020 

оқу жылында ол 89% - ды құраса, ал 2020-2021 оқу жылының бірінші жартыжылдығында 

көрсеткіштер 86,2% - ға дейін төмендеді. Орташа балл өзгеріссіз қалды. 

 Үшінші курс білім алушыларында білім сапасы пайызының өсуі байқалады, егер 

2019-2020 оқу жылында сапа пайызы 75% - ды құраса, ал 2020-2021 оқу жылының бірінші 

жартыжылдығында көрсеткіштер 85,5% - ға дейін өсті. Орташа балл өзгеріссіз қалды. 

Өндірістік оқыту сабақтары бойынша білім алушылардың нәтижелерін талдай 

отырып, ең жақсы нәтиже екінші курста байқалады – білім сапасының 86,2% - ы, 

үлгерімнің 99% - ы және орташа балл 4,2-ді құрады. Бірінші курс білім алушылары төмен 

нәтиже көрсетті: 70% білім сапасы, 4,0 орташа балл және 99% үлгерім. Бірінші курс білім 

алушыларының нәтижелеріне қашықтықтан оқыту жүйесі және педагог пен білім 

алушылар арасында тікелей байланыстың болмауы әсер етеді деп санаймын. 

 2020-2021 оқу жылында әлеуметтік әріптестік институты кеңейтіліп, нығайтылды. 

Қазіргі уақытта әлеуметтік әріптестік туралы 76 шарт жасалды. 

 Қостанай облысы әкімдігі білім басқармасының «Қостанай қызмет көрсету 

саласының колледжі»  КМҚК түлектерін жұмысқа орналастырудың салыстырмалы 

талдауына сәйкес 2020 жылы жұмысқа орналастыру көрсеткіші үш жыл ішіндегі ең 

жоғары болып табылады - 81% (өткен жылдармен салыстырғанда + 9%). Бұл туралы 

аккредиттеу комиссиясы оң атап өтті. 

 2020 жылы «Қостанай қызмет көрсету саласының колледжі» КМҚК білім 

алушылары «WorldSkills» аймақтық чемпионатына «Аспаз ісі», «Наубайхана ісі», 

«Мейрамханалық сервис» қызыреттіліктерінде қатысты. 

 Барлығымызға ақпараттық - коммуникативтік технологияларды ескере отырып, 

оқыту нысандары мен әдістерін жетілдіру, сондай - ақ педагогтардың жауапкершілік 



деңгейін арттыру, жұмысқа деген бастамашылдық пен шығармашылық көзқарасты 

көтермелеу қажет деп санаймын. Өндірістік оқытуды оқыту сапасын бағалаудың балдық-

рейтингтік жүйесін қолдану және білім алушылар үшін қазіргі заманғы оқу 

материалдарын, оның ішінде электрондық оқулықтар мен оқу құралдарын енгізу қажет. 
Білім алушылардың сабаққа қатысуы мен үлгеріміне бақылауды күшейту және оқу 

процесінде табысқа мониторинг жүргізу қажет деп санаймын. Контингенттің сақталу 

көрсеткіштерін жақсарту үшін оны сақтауға бағытталған шараларды жүзеге асыру қажет 

деп санаймын. 

 Жұмыс берушілермен және әлеуметтік серіктестермен ынтымақтастық нысандарын 

кеңейту үшін сабақтарға, іс-шараларға шақыру арқылы кері байланыс орнату, сондай-ақ 

колледждің материалдық-техникалық базасын жетілдіруді жалғастыру қажет. 

 

СӨЗ СӨЙЛЕГЕНДЕР: 

Кудайкулова Г. Ж. - кеңес мүшесі 

 Бірінші жартыжылдықта біз педагогикалық ұжыммен тығыз байланыста жұмыс 

істедік. Мен аккредиттеу кезеңінде тәуелсіз комиссия құрамында жұмыс істедім, 

мамандарды даярлаудың жоғары нәтижелері көрсетіліп, жұмыс берушілер тарапынан 

дайындық туралы жақсы пікірлер алынғанын атап өткім келеді. 

 Instagram, Facebook әлеуметтік желілеріндегі, колледж сайтындағы жарияланымдар 

бойынша колледж бір жылдан бері қашықтықтан жұмыс істеп, үлкен оқу-тәрбие жұмысы 

жүргізіліп жатқанына қарамастан, бұл туралы айтуға болады. 

 Мен өзім кәсіби байқауға және жыл аяқталғаннан кейінгі қорытынды іс-шараға 

қатыстым. Балалар өздерінің колледжден оқшауланғанын сезбейді, бірақ, әрине, тірі 

қарым-қатынасты қалайды. 

 Бүгін біз колледж түлектерінің жұмысқа орналасуына көмектесу үшін барлық күш-

жігерімізді салуымыз керек. 

 

Кривоносова С. В. - кеңес мүшесі 

 Иә, ұжым жұмыс істейді, бұл туралы нәтижелер көрсетіп отыр, ал бізге жұмыс 

орындарында тағылымдамадан өтуге педагогтарды көптеп тарту қажет. Бұл дуальді оқыту 

талабы ғана емес, сонымен қатар педагогтарға «қол ұстасу» мүмкіндігі, ал бізге 

мамандардың болашақ жұмыс орындарының тартымдылығын көрсету. 

 

ШЕШІМ: 

1. 2020-2021 жылғы 1 семестрдегі педагогикалық ұжымның жұмысы қанағаттанарлық 

деп танылсын. 

2. Қала кәсіпорындарында педагогтердің тағылымдамасын бақылауға қою. Жауапты: 

Попкова И. А., Оспанов К. Б. 

3. Әлеуметтік әріптестермен өзара іс-қимыл аясын кеңейту, оларды іс-шаралар 

өткізуге тарту. Жауаптылар: Кудайкулова Г. Ж., Попкова И. А. 

4. Қамқоршылық кеңестің отырысында 2021 жылғы түлектерді жұмысқа 

орналастыруды тыңдау. Жауапты: Оспанов К. Б., Попкова И. А. - 2021 ж қыркүйек. 

 

Үшінші сұрақ бойынша  ТЫНДАЛДЫ: 

Жанарстанова Д. Б. - колледж директоры 

 Бізде 2021-2022 оқу жылына студенттерді қабылдаудың үлкен жоспарлары бар. Біз 

100 адамды «Тамақтандыруды ұйымдастыру» мамандығына - 50 аспазшы біліктілігі 

бойынша және 50 кондитер-декоратор біліктілігі бойынша қабылдағымыз келеді, өйткені 

бұл мамандық еңбек нарығында сұранысқа ие және облыс оқушылары арасында танымал. 

 50 адам «Наубайхана, макарон және кондитерлік өндірісі» мамандығына 25 

бойынша қант өнімдерінің кондитері және наубайшы біліктілігі бойынша қабылдау 

жоспарда. 



 «Ет және ет өнімдерін өндіру» мамандығы бойынша ет өнімдерін өндіру желісінің 

операторы біліктілігі бойынша 25 адам. 

 «Қонақ үй бизнес» мамандығы бойынша әкімші біліктілігімен 25 адамды оқытуды 

қалпына келтіргім келеді, бүгінде туристік кластерді кеңейту кезінде бұл өзекті мәселе. 

 Мемлекеттік тілде оқыту тобын қабылдау қажеттілік болып табылады. Бұл 

«Маркетинг» мамандығының тобы болады деп ойлаймыз. 

 

СӨЗ СӨЙЛЕГЕНДЕР: 

Кудайкулова Г.Ж. - кеңес мүшесі 

 Мен Сіздердің жоспарларыңызды, әсіресе мемлекеттік тілде оқыту тобын іріктеу 

жөніндегі жоспарларыңызды мақұлдаймын. Мемлекеттік тілді топтардың болмауы 

аккредиттеу комиссиясының басты ескертулерінің бірі болды. 

 

Ибраева Д. С. – кеңес мүшесі 

 Жоспарлар жақсы, ал біз кәсіптік бағдарлау жұмысына кірісіп, колледжге ғана 

емес, сонымен қатар біздің өндірістерімізге қажет жұмысшы мамандықтарға да тартымды 

имидж қалыптастыруымыз керек 

 

ШЕШІМ: 

1. Мамандарды даярлаудың 2021-2022 оқу жылына арналған мемлекеттік тапсырыс 

жоспарының жобасы мақұлдансын. 

2. Топтарды, оның ішінде мемлекеттік тілде оқытатын топтарды іріктеу жөніндегі 

кәсіптік бағдар беру жұмысын жандандыру. Жауапты: Оспанов К. Б., колледждің 

оқу бөлімі. 

3. Колледж имиджін және жұмысшы кәсіптерінің тартымдылығын нығайту бойынша 

жұмысты жалғастыру. Жауапты: Ибраева Д. С., тұрақты. 

 

Төртінші сұрақ бойынша СӨЗ СӨЙЛЕГЕНДЕР: 

Попкова И. А. - Қамқоршылық кеңесінің хатшысы. 

 Колледждің педагогикалық құрамы WS стандарты бойынша кәсіби байқауларды 

дайындау жұмысын бастады. Қазір теориялық турлар өтіп жатыр, эпидемиологиялық 

жағдай жақсарған кезде тәжірибелік турлар да өтеді деп үміттенеміз. Қамқоршылық кеңес 

колледж базасында өңірлік алаңды дайындауға көмектеседі деп үміттенеміз. 

 

Жанарстанова Д. Б. - колледж директоры 

 Біз Сіздермен қорытынды аттестаттауға материалдарды дайындау кезеңінде 

кездесеміз деп үміттенеміз. Бізді жаңа оқу жылына арналған білім беру бағдарламаларын 

түзету бойынша бірлескен үлкен жұмыс күтіп тұр, олар жаңа және барынша тәжірибеге 

бағдарланған болады, сондықтан Сіздің көмегіңіз, жұмыс беруші ретінде Сіздің 

көзқарасыңыз бізге өте қажет және пайдалы болады. 

 

ШЕШІМ: 

 Ақпарат назарға алынсын. 

 

 

 Қамқоршылық кеңесінің төрағасы:                                               К. Б. Оспанов  

 

 Хатшы:                                                                                              И. А. Попкова 

 

 

 

 



 

Протокол №1 

Заседания Попечительского совета 

КГКП «Костанайский колледж сферы обслуживания» 

 

25 марта 2021г.                                                                                 15.00 режим онлайн 

Присутствовали: 

Оспанов К. Б. – председатель Попечительского совета 

Ибраева Д. С. – член совета 

Кривоносова С. В. - член совета 

Кудайкулова Г. Ж. - член совета 

Жайлуабаев Д. Д. - член совета 

Попкова И. А. – секретарь Попечительского совета. 

 

Приглашенные: 

Жанарстанова Д.Б. - директор колледжа 

 

ПОВЕСТКА ДНЯ: 

1. Об избрании председателя Попечительского совета на 2021 -2023г.г. 

2. Анализ работы педагогического коллектива за 1 семестр 2020 - 2021учебного года.  

3. Согласование плана приема на 2021-2022 учебный год. 

4. Разное 

 

По первому вопросу СЛУШАЛИ: 

Оспанова К. Б – председателя Попечительского Совета 

 Согласно Положения о Попечительском совете, он является важным 

коллегиальным органом для управления процессом обучения в учебном заведении. Мы 

совместно работаем для решения проблем и создания наилучших условий для подготовки 

специалистов. За отчетный период состоялось 3 плановых встречи. Сегодня нам 

необходимо определиться с кандидатурой председателя Попечительского совета на 

ближайшие два года. 

 

ВЫСТУПИЛИ: 

Кудайкулова Г. Ж. - член совета 

 Мы уже несколько лет работаем совместно с Кайратом Бахитжановичем, считаю, 

что он отлично справляется с работой как председатель, по его инициативе была 

оборудована лаборатория колледжа, выделена именная стипендия. Несмотря на свою 

занятость он всегда интересуется делами колледжа и помогает ему. Считаю, что он 

достойная кандидатура как председатель Попечительского Совета. 

 

Ибраева Д. С. – член совета 

 Я согласна с предложением Гульвиры Жазитовны, думаю, что наш председатель 

Попечительского совета хорошо справляется со своими обязанностями. 

 

Жайлуабаев Д. Д. - член совета 

 Я не так давно вхожу в состав Попечительского совета, но, на мой взгляд, более 

достойной кандидатуры на данный момент нет. 

 

РЕШЕНИЕ: 

Избрать председателем Попечительского Совета Оспанова К. Б. 

«за» -единогласно 



 

 

По второму вопросу СЛУШАЛИ: 

Попкову И.А. - секретаря Попечительского совета. 

 Стратегической целью КГКП «Костанайский колледж сферы обслуживания» 

Управления образования акимата Костанайской области является становление колледжа 

как инновационной организации образования по подготовке высококвалифицированных 

кадров для предприятий сферы организации и производства продуктов питания, 

соответствующих текущим и перспективным потребностями рынка труда. На 

сегодняшний день в колледже обучаются по рабочим профессиям 585 обучающихся. 

 В 2020-2021 учебном году колледж осуществляет подготовку по 5 

специальностям,10 квалификациям. 

 По итогам первого полугодия 2020-2021 учебного года процент успеваемости 

среди трех курсов следующий: 

 1 курс – 99% 

 2 курс – 99% 

 3 курс – 99,5 % 

 По итогам первого полугодия 2020-2021 учебного года процент качества среди 

трех курсов следующий: 

 1 курс – 70% 

 2 курс – 86,2% 

 3 курс – 85,5% 

 По итогам первого полугодия 2020-2021 учебного года средний балл среди трех 

курсов следующий: 

 1 курс – 4,0 

 2 курс – 4,2 

 3 курс – 4,2. 

  Проведя сравнительный анализ результатов обучающихся второго курса, мы 

делаем вывод, что процент успеваемости повысился, в 2019-2020 учебном году процент 

успеваемости обучающихся составил 98,4%. Но при этом наблюдается снижение процента 

качества знаний, если в 2019-2020 учебном году он составил 89%, то в первом полугодии 

2020-2021 учебного года показатели снизились до 86,2%. Средний балл остался без 

изменений. 

 У обучающихся третьего курса наблюдается рост процента качества знаний, если в 

2019-2020 учебном году процент качества составил 75%, то в первом полугодии 2020-

2021 учебного года показатели возросли до 85,5%. Средний балл остается без изменений. 

 Анализируя результаты обучающихся по урокам производственного обучения, 

наилучший результат наблюдается у второго курса – 86,2% качества знаний, 99% 

успеваемости и средний балл составил 4,2. Низкий результат показали обучающиеся 

групп первого курса: 70% качества знаний, 4,0 средний балл и 99% успеваемости. Я 

считаю, что на результаты обучающихся первого курса влияет система дистанционного 

обучения и отсутствие прямого контакта между педагогом и обучающимися. 

 За 2020-2021 учебный год расширен и укреплен институт социального партнерства. 

В настоящее время заключено 76 договоров о социальном партнерстве. 

 Согласно проведенному сравнительному анализу трудоустройства выпускников 

КГКП «Костанайский колледж сферы обслуживания» Управления образования акимата 

Костанайской области, в 2020 году показатель трудоустройства является наивысшим за 

три года – 81% (+9% в сравнении с предыдущими годами), Что было положительно 

отмечено аккредитационной комиссией. 

 В 2020 году обучающиеся КГКП «Костанайский колледж сферы обслуживания» 

приняли участие в региональном чемпионате «WorldSkills» в компетенциях: «Поварское 

дело», «Пекарское дело», «Ресторанный сервис». 



 Считаю, что всем нам необходимо работать над совершенствованием форм и 

методов обучения с учетом информационно-коммуникативных технологий, а также 

повышать уровень ответственности педагогов, поощрять инициативу и творческий подход 

к работе. 

 Необходимо применять балльно-рейтинговую систему оценки качества 

преподавания производственного обучения и внедрять современные учебные материалы 

для обучающихся, в т.ч. электронные учебники и пособия. 

 Считаю необходимостью усилить контроль посещаемости и успеваемости 

обучающихся и ввести мониторинг успешности в процессе обучения. Для того, чтобы 

улучшить показатели сохранности контингента считаю необходимым осуществлять 

мероприятия, направленные на его сохранность. 

 Для расширения форм сотрудничества с работодателями и социальными 

партнерами     необходимо наладить обратную связь через приглашение на занятия, 

мероприятия, а также продолжать совершенствовать материально-техническую базу 

колледжа. 

 

ВЫСТУПИЛИ: 

Кудайкулова Г. Ж. - член совета 

 В первом полугодие мы работали в тесном контакте с педагогическим 

коллективом. Я работала в составе независимой комиссии в период аккредитации хочу 

отметить, что были показаны высокие результаты подготовки специалистов и получены 

хорошие отзывы о подготовке со стороны работодателей. 

 Несмотря на то, что колледж уже год работает в дистанционном режиме, ведется 

большая учебно-воспитательная работа, о ней мы можем судить по публикациям в 

социальных сетях Instagram, Facebook, сайте колледжа. 

 Я сама присутствовала на профессиональном конкурсе и итоговом мероприятии по 

окончании года. Ребята не чувствуют своей оторванности от колледжа, но конечно, хотят 

живого общения. 

 Сегодня нам необходимо приложить все усилия для помощи колледжу в 

трудоустройстве выпускников. 

 

Кривоносова С. В. - член совета 

 Да, коллектив работает, об этом говорят результаты, а нам необходимо привлечь 

как можно больше педагогов к стажировке на рабочих местах. Это не только требование 

дуального обучения, но и возможность педагогам «держать руку на пульсе», а нам 

показать привлекательность мест будущей работы специалистов. 

 

РЕШИЛИ: 

1. Признать работу педагогического коллектива в 1 семестре 2020-2021 года 

удовлетворительной. 

2. Поставить на контроль стажировку педагогов на предприятиях города. 

Ответственные: Попкова И.А., Оспанов К.Б. 

3. Расширить сферу взаимодействия с социальными партнёрами, привлекать их к 

проведению мероприятий. Ответственные: Кудайкулова Г.Ж., Попкова И.А. 

4. Заслушать на заседании Попечительского совета трудоустройство выпускников 

2021года. Ответственные: Оспанов К.Б, Попкова И.А. Сентябрь 2021 г. 

По третьему вопросу СЛУШАЛИ: 

Жанарстанову Д. Б. - директора колледжа. 

 У нас есть грандиозные планы по приему студентов на 2021-2022 учебный год. Мы 

хотели бы принять 100 человек на специальность «Организация питания» -50 по 

квалификации повар и 50 по квалификации кондитер-декоратор, так как эта 



специальность востребована на рынке труда и пользуется популярностью в среде 

школьников области. 

 50 человек принять на специальность «Хлебопекарное, макаронное и кондитерское 

производство» по 25 по квалификациям кондитер сахаристых изделий и пекарь. 

 25 человек на специальность «Производство мяса и мясных продуктов» по 

квалификации Оператор линий по производству мясной продукции. 

 Хотелось бы восстановить обучение 25 человек по специальности «Гостиничный 

бизнес» с квалификацией администратор, сегодня при расширении туристического 

кластера это актуально. 

 Необходимостью является набор группы на государственном языке обучения. Мы 

думаем, что это будет группа специальности «Маркетинг».  

 

ВЫСТУПИЛИ: 

Кудайкулова Г. Ж. - член совета 

 Я одобряю ваши планы, особенно по набору группы на государственном языке 

обучения. Отсутствие групп с государственным языком было одним из главных замечаний 

аккредитационной комиссии. 

 

Ибраева Д. С. – член совета 

 Планы хорошие, а мы должны включиться в профориентационную работу, создать 

привлекательный имидж не только колледжу, но и тем рабочим профессиям, которые 

необходимы нашим производствам. 

 

РЕШИЛИ: 

1. Одобрить проект плана государственного заказа на подготовку специалистов на 

2021-2022 учебный год. 

2. Активизировать профориентационную работу по набору групп в том числе и с 

государственным языком обучения. Отв.: Оспанов К. Б. учебная часть колледжа. 

3. Продолжить работу по укреплению имиджа колледжа и привлекательности 

рабочих профессий. Отв.: Ибраева Д. С, постоянно. 

 

По четвертому вопросу ВЫСТУПИЛИ: 

Попкова И. А. – секретарь Попечительского Совета. 

 Педагогический состав колледжа начал работу по подготовке профессиональных 

конкурсов по стандарту WS. Сейчас проходят теоретические туры, надеемся при 

улучшении эпидемиологической ситуации пройдут и практические туры. Надеемся, что 

Попечительский совет окажет содействие в подготовке региональной площадки на базе 

колледжа. 

 

Жанарстанова Д. Б. - директора колледжа. 

 Мы надеемся встретиться с вами на этапе подготовки материалов к итоговой 

аттестации.  

 Нас ждет совместная большая работа по корректировке образовательных программ 

на новый учебный год, они будут новыми и максимально практикоориентированными, 

поэтому ваша помощь, ваш взгляд как работодателей нам будет очень нужен и полезен. 

 

РЕШИЛИ: 

 Информацию принять к сведению. 

 

 Председатель Попечительского совета:                                              К. Б. Оспанов 

  

 Секретарь:                                                                                              И. А. Попкова 


